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Oslo 18.11.20 

 

MØTE NR. 5 -20, UTVALG FOR DRIKKEVANN OG VANNMILJØTILTAK 

REFERAT 
Til stede: Mads Aulie, Bærum; Magnus Olsen, Oslo; Eivind Dalevold, Asker; Eirunn Dvergsnes, Frogn, 
Line Haug, Oslo; Sigurd Grande, Oslo; Siv Merethe Pedersen, Nesodden 

 

TID: 18.11.20, KL. 10.00 – 11.30 STED: TEAMS 

1. PRESENTASJON FRA SIGURD GRANDE 
- Sigurd Grande, avdelingsleder ADV, VAV og leder av Fagrådet, startet møtet 

med å presentere regional (reserve)vannforsyning for utvalget. Han gikk 
igjennom verdien av vann for samfunnet, vannforsyningensdimensjoner og 
eksisterende avtaleverk i Oslo kommune med nabokommuner. Han orienterte 
videre om nødvannsamarbeid i Oslo-regionen og om prinsipper for avtalene.  

- Det kom spørsmål om kostnader knyttet til reservevann. Det koster en del for 
Oslo kommunes innbyggere, hva blir kostnaden for innbyggere i kommunene 
rundt? Grande svarte at det har vært fokus på gjensidig reservevannforbindelse 
og der skal ikke ligge noen fast betaling, men det forutsetter gjensidig. Om det 
blir ensidig reservevannforbindelse, må det være en annen ordning. F.eks. et 
årlig beløp. Ønskelig å gjøre dette minst mulig administrasjon ved akutte 
hendelser som krever reservevann. Planlagte hendelser er dog noe annet. Det 
bemerkes at disse reservevannsløsningene brukes faktisk en del i planlagt drift, 
ikke bare akutte hendelser. For Oslo vil reserveløsninger kun løse mindre/ 
lokale problemer.  

- Diskusjonen fortsatte etter møtet- Utvalget ønsker å være en pådriver for 
arbeidet og være en tilrettelegger for videre koordinering og samarbeid. Lars 
Hem følger denne opp fra VAV, så kanskje høre hvor de er i løypa og hvordan 
de ser for seg å ta arbeidet videre. Kanskje arrangere en kick off eller en eller 
annen type arrangement som tar arbeidet videre. Det er bra med oppfølgning så 
det ikke bare blir liggende i en skuff. Videre ble det uttrykt ønske om å ha en 
behovsavklaringer, kunne fint å ha noen tall på dette.  

- Forslag om å ha dette som fast sak på møteagendaen fremover.  
 

2.  REFERAT FRA UTVALGSMØTE 14.10 
Referat godkjent. 
 

3. DV-SYSTEM PROSJEKT 
- Kommet inn et tilbud fra et konsulentselskap. Følges nå opp.  

  
4. REGIONAL VANNFORSYNING  

- Diskutert under punkt 1. 
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5. SANDFANG 
- Følges opp Eivind, som sjekker med Asker kommune vedr. saken. Han 

kontakter Carla og hører om hun kan presentere neste gang. Kanskje også 
invitere Vegvesenet til å presentere et overblikk fra dem. Ligger 
problemene på de statlige veiene eller hos de kommunale. Antakelig en 
kombinasjon, og det er fint å få en oversikt. Mads sjekker også opp med 
sine kontakter. 

 
6. EVENTUELT / INFO 

- Årsmøtet ble holdt 30.11. Det var ingen sakinnlegg på årsmøte, så ingen 
spesielle saker eller endringer å nevne. Ellers så forløp møte som normalt, med 
noen tekniske utfordringer. Håper på normal møtevirksomhet til neste år. 

- Tenkte igjennom om det er relevante problemstillinger som utvalget bør ta opp (f 
eks. vannfylleriet, som diskutert). Magnus la inn flere forslag til aktuelle 
problemstillinger. I møtet ble finansiering av ny utbygging/sanering/fremføring 
diskutert. Blant annet med eksempler fra ny utbygging i Asker 
(Billingstad/Slependen, Høn-Landås). Fragmentert system i Oslo, ulike praksis 
og dårlig kommunikasjon innad i kommunen. Planlegging: Må være tidlig i 
(ny)byggprosess for å regne dette inn; VA må involveres på et tidlig tidspunkt.     

- Eierskap på ledningen (offentlig-privat, privat-offentlig). Tatt over gamle private 
anlegg, men at kommunene f.eks. tar over pumpestasjoner og oppgradere til 
kommunal standard. Nesodden: Gjentakende problem at private ikke overholder 
krav til standard ved overtakelse. Drift kontrollerer forholdene fysisk. Frogn: 
vært med på overtakelser at der de ikke ville overta grunnet dårlig/ uklar 
standard.  

- Magnus er i permisjon til juli 2021. Sjekk om noen kan være vara i denne 
perioden. 

- Neste møte blir onsdag, 13.02.2021, kl. 10:00—11.30.  
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